

Exhibit P-27



Date 05 March 2002

RESTRICTED PAPERS

FONDS RÉSERVÉS

Title - Titre

WEREDALE HOUSE

Call number - Cote

MG 28 I 405

Access condition - Conditions de consultation

Permanent

Originals

Vols. 1 - 18

Restricted - See access conditions below.

Microfilm

Reels H-1688 to H-1699

Restricted - See access conditions below.

1. Access is limited to researchers who have obtained the written permission of Youth Horizons Foundation. Researchers are directed to use the application form which is available in the Social and Cultural Archives Section.

2. Requests for access to this collection should include the following:

a) the specific topic of research,

b) a letter of introduction from a thesis supervisor, professor or other qualified person who can attest to the authenticity of the research proposal and to the intent of the researcher.

3. Researchers must agree not to cite or publish the personal names of children which appear in the records.

4. Researchers must agree not to cite or publish personal names of individuals which appear in minutes and private documents within the collection without the written permission of the President of the Foundation.

5. Although permission will rarely be granted, researchers, who wish to make photocopies of unpublished documents under 100 years of age or of any documents in the Registers/Registers and Admissions Books series, must request and receive permission from the Foundation to do so. In the case of annual reports and other published material and documents which are 100 years of age or older (other than Registers or Admission Books), requests for photocopies may be directed to the Social and Cultural Archives Section instead of the Foundation.

6. Researchers must allow the Foundation a period of approximately three months to process the request for access.

Authority for restriction - Source de la restriction

Terms and conditions of acquisition (see SNAP file).

For access apply to: - Pour consultation communiquez avec:

Director, Professional Services
Youth Horizons Foundation
6 Weredale Park
Westmount, Quebec
H3Z 1Y6



Date 05 mars 2002

RESTRICTED PAPERS

FONDS RÉSERVÉS

Title - Titre

WEREDALE HOUSE

Call number - Cote

MG 28 I 405

Access condition - Conditions de consultation

Permanent

Originaux

Vols. 1 - 18

Restreint - Voir conditions ci-dessous.

Microfilm

Bobines H-1688 à H-1699 Restreint - Voir conditions ci-dessous.

1. Seuls les chercheurs ayant obtenu l'autorisation écrite de la Fondation Horizons de la jeunesse peuvent consulter les documents. Pour ce faire les chercheurs doivent remplir un formulaire de demande disponible aux Archives sociales et culturelles.

2. Les renseignements suivants doivent accompagner les demandes de consultation:

a) une description précise du sujet de la recherche

b) une lettre d'introduction d'un directeur de thèse, d'un professeur ou d'une personne pouvant attester l'authenticité du projet de recherche et du but visé.

3. Les chercheurs doivent accepter de ne pas citer ou publier les noms des enfants mentionnés dans les documents.

4. Les chercheurs doivent accepter de ne pas citer ou publier les noms des particuliers mentionnés dans les procès-verbaux et les documents privés faisant partie de ces fonds sans l'autorisation écrite du président de la Fondation.

5. Les chercheurs qui désirent faire des photocopies des documents inédits datant de moins de 100 ans ou des documents dans les séries "Registers/Registers and Admission Books" doivent en obtenir l'autorisation auprès de la Fondation. A noter qu'une telle permission est rarement accordée. Pour ce qui est des rapports annuels et autres documents publiés ainsi que les documents ayant plus de 100 ans (sauf les documents dans les séries "Registers/Registers and Admission Books"), les demandes de photocopies peuvent être adressées directement aux Archives sociales et culturelles plutôt qu'à la Fondation.

6. Les chercheurs doivent prévoir environ trois mois pour le traitement de leur demande de consultation.

Authority for restriction - Source de la restriction

Entente et conditions d'acquisition (voir dossier SNAP).

For access apply to: - Pour consultation communiquez avec:

Directrice des services professionnels
Fondation Horizons de la jeunesse
6 Weredale Park
Westmount (Québec)
H3Z 1Y6